



Michael Costello

Director of Sustainability 可持续发展总监

Michael Costello has been Stahl's Director of Sustainability since October 2015.

麦克先生于 2015 年 10 月担任斯塔尔全球可持续发展总监

Michael has a broad experience in the chemical industry in a variety of positions. In 1988, he joined Stahl USA as a process & lab chemist and later in commercial positions in the coatings segment. In 1996 he became industry specialist at Stahl Europe and also led the successful MRPII Class A implementation project for Stahl Ibérica.

麦克先生在化学行业中有非常丰富的经验，担任过各种职位。在 1988 年，他加入了斯塔尔美国任职实验室工艺化学师，后来又在涂料部门担任商务职位。在 1996 年他在斯塔尔欧洲成为行业专家，在斯塔尔西班牙主导并成功实施了了 MRP 二期 A 类项目。

After a break of six years as EMEA Sales Manager at GE Silicones (now Momentive), Michael re-joined Stahl in 2005. As Group Director, he established the Picassian Polymers SBU within Stahl (now Stahl Polymers). Stahl Polymers supplies raw materials to coatings formulators and has become a recognized player in the market.

经过六年在 GE 有机硅（现在的迈图公司）任职欧洲、中东和非洲的销售经理职务后，麦克在 2005 年重新回到了斯塔尔公司。作为集团董事，他在斯塔尔建立了 picassian 聚合物事业部（如今的斯塔尔聚合物事业部）。斯塔尔聚合物为涂料配方供应原材料，已得到行业的广泛认可。

Michael holds a BSc in Chemistry from The University College, Dublin, Ireland, and an MBA from the University of Massachusetts, Boston.

麦克拥有爱尔兰都柏林大学化学理学学士学位，以及美国波士顿麻省大学工商管理硕士学位。

See: <https://www.linkedin.com/in/michael-costello-53782216>